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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   27. 9. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v petek, 27. 9. 2024, ob 18. 

uri v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan) je uvodoma pozdravil vse prisotne. Seji sta 

prisostvovala g. Robert Brkič iz Skupne občinske uprave s strani redarstva na Ptuju in g. 

Roman Rozman iz Medobčinske uprave občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. Po 

uvodnem pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 7 svetnikov, Albin Belšak 

je bil opravičeno odsoten. Seje se je udeležila direktorica občinske uprave Zinka Hartman in 

računovodkinja Stanislava Kosi. Zapisnikarica je bila Blanka Kosi Raušl.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje. Razprave ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

  

SKLEP št. 139 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 13. redne seje  s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 14. redno sejo predlagal naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 13. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Poročilo o delu medobčinskega redarstva v letu 2023 in Ocena izvajanja občinskega 

programa varnosti v letu 2023. 

3. DIIP za oskrbo s pitno vodo v porečju Drave – Ormoško območje (2021-2027) 

4. Rebalans proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2024. 

5. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine 

Sveti Tomaž – osnutek. 

6. Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v občini Sveti Tomaž. 

7. Imenovanje člana v svet zavoda Osnovne šole Stanka Vraza Ormož. 
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8. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za nakup poslovne stavbe na parc. 62/7 k. o. 

Tomaž. 

9. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za dosego javne koristi za parc. 992/4, 

994/2, 995/4, 997/3, 1001/2, 1002/5 k. o. Rucmanci. 

10. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za parc. 1206/8 k. o. Rucmanci. 

11. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

12. Razno. 

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. Pripomb ni bilo, predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov, soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 13. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Poročilo o delu medobčinskega redarstva v letu 2023 in Ocena izvajanja občinskega 

programa varnosti v letu 2023. 

3. DIIP za oskrbo s pitno vodo v porečju Drave – Ormoško območje (2021-2027) 

4. Rebalans proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2024. 

5. Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine 

Sveti Tomaž – osnutek. 

6. Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v občini Sveti Tomaž. 

7. Imenovanje člana v svet zavoda Osnovne šole Stanka Vraza Ormož. 

8. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za nakup poslovne stavbe na parc. 62/7 k. o. 

Tomaž. 

9. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za dosego javne koristi za parc. 992/4, 

994/2, 995/4, 997/3, 1001/2, 1002/5 k. o. Rucmanci. 

10. Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za parc. 1206/8 k. o. Rucmanci. 

11. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

12. Razno. 

 

 

Ad/2 

 

Poročilo o delu medobčinskega redarstva v letu 2023 in oceno izvajanja občinskega 

programa varnosti v letu 2023 je podal g. Robert Brkič.  

Uvodoma je povedal, da so pripravili poročilo o izvedenih aktivnostih in ugotovitvah. Ugotavlja 

se, da je stanje na območju občine Sveti Tomaž v letu 2023 in v prvem četrtletju leta 2024 

zelo ugodno, kar se tiče prekrškov, za katere je pristojna redarska služba. V letu 2023 se je 

na območju občine Sveti Tomaž izvedlo 20 ukrepov, gre bolj za kršitve Zakona o pravilih 

cestnega prometa. Gre za podobne kršitve kot v minulih letih. Največ kršitev se zaznava v 

času preventivnih akcij. Večja pozornost se namenja mlajšim udeležencem – pešcem, 

kolesarjem in v zadnjem obdobju predvsem uporabnikom e-skirojev in mopedov (do 25 

km/h), kar je v zadnjem času v porastu. Glede uporabe varnostnega pasu sta se izvedli dve 

akciji, pri tem so bila izdana 3 opozorila. Izboljšalo se je stanje na področju vidljivosti pešcev 

in kolesarjev. Skupaj s Policijsko postajo Ormož se je izvedla tudi akcija »Bodi viden = Bodi 

previden«. Letos v jesenskem času se bo večja pozornost namenila stanju cest, predvsem 



3 | S t r a n  

 

 

onesnaženju cest zaradi spravila poljščin. Pristojnost redarstva je namreč na vseh državnih 

cestah v naselju in na vseh občinskih cestah. Ustaljena praksa je, da se morebitnega kršitelja 

najprej opozori. Izpostavil je področje vožnje z lahkimi motornimi vozili (e-skiroji, mopedi do 

25 km/h) in povedal, da sodelujejo z različnimi službami, saj si prizadevajo za izboljšanje 

stanja. Tukaj gre predvsem za mladoletne osebe, ki velikokrat v prometu ne ravnajo 

odgovorno. Tudi pogoji za vožnjo z lahkimi motornimi vozili so točno opredeljeni – lahko se 

peljejo po kolesarski stezi ali na cesti v naselju, kjer dovoljena hitrost ne presega 50 km/h. 

Povedal je, da pri nadzoru kolesarjev večjih kršitev niso zaznali, edino neustrezna uporaba 

varnostne opreme (čelada) in nepravilen prevoz potnikov, npr. soudeleženec nima čelade. 

Nadzora hitrosti vožnje v letu 2023 niso izvajali, saj je bilo to izvedeno s strani Policijske 

postaje Ormož. Povedal je, da se trenutno izvaja en nadzor kontrole hitrosti v Mali vasi pri 

Ormožu in gre izključno za testne meritve. To pomeni, da prekrškovni postopek ne bo 

uveden, niti se ne ve kdo je kršitelj. Operira se samo s številkami. Ugotavlja se, da je stanje 

pri voznikih na tem odseku v Mali vasi pri Ormožu zelo ugodno.   

  

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, kdo je odgovoren in pristojen za reševanje problematike čiščenja 

cestišč in poseganja vej v cestno telo. Prav tako ga je zanimalo, kdo je pristojen, če se npr. 

zaradi oranja napolni jarek. 

Robert Brkič je pojasnil, da po Zakonu o cestah oranje nadzoruje tako redarstvo kot občinska 

inšpektorica, oboji imajo pristojnost. Če se orje vzporedno je v odloku določen odmik 2 

metra, v zakonu pa 1 meter od cestnega sveta; če pa se orje pravokotno pa 4 metre. V 

primeru napolnitve jarka je odgovoren tisti, ki je škodo povzročil, torej lastnik. Glede vej je 

pojasnil, da je pristojna občinska inšpekcija. Najprej se lastnika pozove k odstranitvi vejevja, v 

kolikor tega ne stori, inšpektorica odredi posek in stroške nosi lastnik. Dodal je še, da je 

vegetacija velika težava na sploh. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 140 
o potrditvi ocene izvajanja občinskega programa varnosti Občine Sveti Tomaž v letu 2023 

 

1. 

Občinski svet Občine Sveti Tomaž ocenjuje, da so bili doseženi zastavljeni cilji Občinskega 

programa varnosti Občine Sveti Tomaž za leto 2023. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Sveti Tomaž. 
 

 

Ad/3 

 

Obrazložitev DIIP-a za oskrbo s pitno vodo v porečju Drave – Ormoško območje (2021-2027) 

je podal Roman Rozman iz Medobčinske uprave občin Ormož, Središče ob Dravi in Sveti 

Tomaž. Pojasnil je, da gre za zelo velik projekt vseh 3 občin. Regionalne razvojne agencije so 

dobile nalogo, da od občin zberejo projekte in se potem uskladijo, kateri projekti bodo 

vključeni. Pojasnil je, da je za sam projekt že izdano gradbeno dovoljenje. Predstavil je linije, 
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ki so zajete v projektu, in sicer: Litmerk-Lahonci v dolžini 10,6 km; posodobitev vodovoda 

Hajndl-Ormož; posodobitev vodovoda Jeruzalem-Svetinje-Ivanjkovci v dolžini 4,4 km (ta del 

se nanaša samo na območje občine Ormož); v projekt sodijo tudi skupni objekti, vodohran 

Lešniški vrh, vstopni vodohran Litmerk, prečrpalnica Lešnica, prečrpalnica Lešniški vrh in 

hidroforska postaja v Lahoncih, ki je na meji z občino Sveti Tomaž. V sklopu projekta je 

predvidena tudi izgradnja novega črpališča na kanalu hidroelektrarne Formin, saj je trenutno  

neustrezno. Dolžinsko govorimo o cca 15,2 km. Za primerjavo je povedal, da smo pri  

prejšnjem projektu, ki se je končal pred dvema letoma, v sklopa enega takega projekta 

zgradili skoraj 26 km. Takrat se je na območju Svetega Tomaža naredilo res veliko - od 

samega vodohrana Hajndl vse do vodohrana Kostanj. Pojasnil je, da so tovrstni projekti nujni. 

Kot že omenjeno, je bilo gradbeno dovoljenje že izdano in je tudi pravnomočno. Pridobljeno 

je bilo v letu 2019. Cilj je pridobiti evropska sredstva v okviru razvoja regij in občine so se 

med sabo dogovorile za razrez sredstev, koliko bo posamezna občina zagotavljala. S tem 

projektom bodo dosežene izboljšave sistema – zgrajene nove cevi (manj polomov), ustrezni 

premeri in pa vsi ti vodohrani in prečrpalnice se bodo posodobile, saj so stare preko 45 let. V 

tej perspektivi Evropska Unija zahtev, da se s projektom zmanjšajo tudi vodnih izgube za 20 

procentov. V nadaljevanju je predstavil še terminski načrt. Izvedba javnega naročila je 

predvidena konec leta 2025 ali v začetku leta 2026; gradnja je razdeljena na 3 leta, od aprila 

2026 do decembra 2028. Obstaja pa možnost za kakšna dodatna sredstva. Skupna vrednost 

projekta je 6,5 milijona eurov, medtem ko je delež občine Sveti Tomaž 125.000,00 eurov. S 

strani EU in Ministrstva za naravne vire je sofinancerski delež za Sveti Tomaž 372.000,00 

eurov. Delež sredstev posamezne občine se razdeli na podlagi priključkov. Pojasnil je, da je 

sedaj treba sprejeti DIIP in sklep poslati na regionalno razvojno agencijo, ki bo projekt uvrstila 

med projekte. Preden bo prišlo do izvedbe samega projekta in javnega razpisa, bo potrebno 

sprejeti še dva dokumenta zaradi visoke vrednosti projekta, in sicer predinvesticijsko zasnovo 

in investicijski program. V projektu bo na območju občine Sveti Tomaž izvedena linija od 

hidroforske postaje Lahonci ob lokalni cesti vse do glavne ceste v Koračicah (pri Antoličevih). 

Na območju Svetega Tomaža poteka 1,7 km. Vsi prej našteti objekti pa v določenih deležih, 

saj gre za skupne vode. Pojasnil je še, da je pripravljena tudi dokumentacija za številne druge 

projekte, za nekatere je že pridobljeno tudi gradbeno dovoljenje. Rešujejo pa se linije po 

prioritetah, kjer je več okvar. Dodal je še, da v zadnjih letih občine dobro sodelujejo na 

vodooskrbi.          

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali je možno zmanjšati vodne izgube kot zahteva pogoj, samo na 

tem delu, ki je zajet v projekt. 

Roman Rozman je pojasnil, da so vodne izgube kar velike, vendar Ministrstvo dovoljuje, da se 

pogleda tudi širše. Upa, da se bo pogoju zadostilo. 

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o osnutku 

Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 141 
O potrditvi DIIP-a za oskrbo s pitno vodo v porečju Drave – Ormoško območje (2021-2027) 

 

1.  
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Potrdi se dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za projekt: Oskrba s pitno 

vodo v porečju Drave-Ormoško območje (2021 - 2027), ki ga je izdelal: Raziskovalno 

razvojni  center, RRC Ormož, javni zavod, avgust 2024, odgovorna oseba Matej 

Rogač, direktor javnega zavoda. 

2.  

V NRP občine se uvrsti nov projekt s kratkim nazivom: Oskrba s pitno vodo v porečju 

Drave-Ormoško območje (2021 - 2027) 

3.  

Odobri se izvedba investicije. 

 

4.  

Skladno z DIIP-om je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 

Vrednost investicije po tekočih cenah znaša 6.518.729,09 € in se bo fizično izvajala 

skladno s časovnim načrtom med avgustom 2024 in vključno do oktobra 2028.  

5.  

Vire za financiranje in sofinanciranje v letih 2025 - 2028 zagotavljajo: 

• Ministrstvo za naravne vire in prostor v znesku 2.766.680,89 EUR 

• Lastna sredstva Občine Ormož v znesku 3.613.179,25 EUR 

• Lastna sredstva Občine Sveti Tomaž v znesku 125.726,97 EUR 

• Lastna sredstva Občine Središče ob Dravi v znesku 13.141,98 EUR 

• drugo v znesku  0,00 €. 

 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/4 

 

Obrazložitev Rebalansa proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2024 je podala računovodkinja 

Stanislava Kosi. 

Pojasnila je, da so po sprejetem proračunu nastala določena dejstva, ki narekujejo uskladitev 

proračuna, tako na prihodkovni kot odhodkovni strani, skupaj z upoštevanjem dejanskega 

prenosa sredstev iz preteklih let. S predlaganim rebalansom proračuna, ki ga sprejme 

občinski svet na predlog župana, se prejemki in izdatki proračuna ponovno uravnovesijo.  

Bilanca prihodkov in odhodkov je na prihodkovni strani v sprejetem proračunu znašala 

2.556.130 EUR. Z rebalansom se vrednost prihodkov uskladi in znaša 2.566.173 EUR. Poviša 

se za 10.043 EUR, ker predstavlja 0,4 procentno povišanje. Davki na premoženje se uskladijo 

glede na realizacijo in se povišajo za 1.200 EUR, iz 88.933 EUR na 90.133 EUR. Domači davki 

na blago in storitve se uskladijo glede na realizacijo in se povišajo za 700 EUR, iz 42.960 EUR 

na 43.660 EUR. Udeležba na dobičku in dohodki od premoženja se uskladijo glede na 

realizacijo in se povišajo za 1.430 EUR, iz 135.833 EUR na 137.263 EUR. Drugi nedavčni 

prihodki se povišajo za 2.000 EUR, iz 28.750 EUR na 30.750 EUR. Prihodkom od prodaje 

zemljišč in neopredmetenih sredstev se dodajo prihodki na osnovi spremembe Načrta 

ravnanja z nepremičnim premoženjem. Konto se poviša za 1.888 EUR, iz 8.377 EUR na 

10.265 EUR. Transfernim prihodkom iz drugih javnofinančnih institucij se z rebalansom 

dodajo sredstva za sofinanciranje javnih del, zato se le ta povišajo za 6.947 EUR, iz 302.548 

EUR na 309.495 EUR. 

Prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU in iz drugih držav, ki so 

bila planirana v višini 6.272 EUR se umaknejo iz proračuna, ker so v proračun pritekla že 

konec leta 2023. 
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Odhodki so bili v sprejetem proračunu planirani v višini 3.021.567 EUR in se z rebalansom 

znižujejo za 95.950 EUR ter znašajo 2.925.617 EUR. Z rebalansom proračuna se odhodki 

uskladijo glede na vrednost razpoložljivih sredstev. Glavni dejavnik za znižanje vrednosti 

odhodkov je nižji prenos sredstev iz preteklih let, kot je bilo planirano. Pri pripravi proračuna 

je bilo predvideno, da bo ob koncu leta na računu ostalo več denarnih sredstev, ker glavnina 

investicij še ni bila zaključena. Konec leta je bila zaključena večletna skupna investicija 

vodovoda in večji del modernizacije cest, zato je bil prenos sredstev na koncu leta nižji. 

Državni proračun v letu 2024 žal ne zagotavlja nobenih dodatnih sredstev, kot je to bilo v 

preteklih letih, ko smo z rebalansom proračun konstantno višali. Posledično je potrebno  

investicije, ki se še ne izvajajo, prenesti v naslednja leta. Z rebalansom je potrebno uskladiti 

sredstva na posameznih proračunskih postavkah, kjer se je glede na realizacijo ali potrebe 

izkazalo, da je to nujno potrebno. Kjer je planirano premalo sredstev se  zagotavljajo dodatna 

sredstva, kjer pa se predvideva nižja realizacija, kot je bila planirana, se obseg sredstev 

ustrezno zniža.  

V računu financiranja se uskladi stanje sredstev iz preteklih let po zaključnem računu za leto 

2023. Dejanska sredstva prenosa so 451.111 EUR. V nadaljevanju je predstavila glavne 

spremembe v posebnem delu proračuna. Proračunske postavke, ki zajemajo stroške 

občinskega sveta ostajajo z rebalansom proračuna v glavnem na enaki ravni, kot so bile 

planirane.  Z rebalansom se uskladi samo transfer za delovanje Mariborske razvojne agencije 

glede na pogodbeno vrednost in se poviša za 63 EUR. Sredstva, namenjena za delovanje 

nadzornega odbora in župana, ostajajo z rebalansom proračuna planirana v enaki višini kot v 

sprejetem proračunu. Proračunski uporabnik občinska uprava je bil s prerazporeditvami 

znižan na 2.547.514 EUR, z rebalansom proračuna se še dodatno zniža na vrednost 

2.451.101 EUR. 

Spremembe med sprejetim in veljavnim proračunom so bile delno prikazane v Poročilu o 

izvrševanju proračuna v prvem polletju, ostale pa so razvidne v prilogi: Evidenca sklepov 

prerazporeditev od 1. 7. 2024 do rebalansa proračuna. Z rebalansom proračuna se 

proračunske postavke uskladijo glede na potrebe in sredstva, ki jih je mogoče zagotoviti.  

Področje proračunske porabe Skupne administrativne službe in splošne javne storitve se iz 

višine sprejetega proračuna 30.509 EUR s prerazporeditvami zniža na 29.879 EUR, z 

rebalansom proračuna pa se poviša na 59.909 EUR. Z rebalansom se znižajo postavke, kjer 

se predvideva, da ne bodo porabljene v tolikšni višini, kot so bila planirana. Doda se nova 

proračunska postavka, ki zagotavlja sredstva na nakup poslovne stavbe Sveti Tomaž 33. 

Področje proračunske porabe Lokalna samouprava se iz višine sprejetega proračuna 269.347 

EUR s prerazporeditvami zniža na 267.347 EUR, z rebalansom proračuna pa se poviša na 

268.932,38 EUR. Z rebalansom se usklajujejo postavke za materialne stroške občinske 

uprave, plače, materialne stroške in nakup opreme za skupno občinsko upravo. Področje 

proračunske porabe Kmetijstvo, gozdarstvo in ribištvo se zniža iz 24.671 EUR na 24.239 EUR. 

Zniža se postavka za oskrbo zapuščenih živali. Na področju prometa ter prometne 

infrastrukture in komunikacije se poviša postavka Projektne dokumentacije in drugi izdatki 

investicijskega značaja. Iz proračuna se odvzamejo postavke, ki jih v tekočem letu ne bo 

mogoče realizirati, in sicer: Izgradnja pločnika ob JP 802-441, Sanacija LC 302-081 Savci – 

Trnovci in Modernizacija JP 802-261 Sveti Tomaž - Cankar, ostale postavke se uskladijo 

glede na pogodbeno vrednost.  

Na področju proračunske porabe Gospodarstvo  se iz proračuna odvzameta postavki: 

Ureditev sprehajalne poti ob ribniku Savci in Ureditev turistične točke na Kostanju. Na 

področju prostorskega planiranja in stanovanjske komunalne dejavnosti se povišajo postavke: 

Planska in urbanistična dokumentacija, Investicijsko vzdrževanje na vodovodnih objektih, 
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Geodetske storitve, Odkup zemljišč za komunalno infrastrukturo. Zniža se postavka za 

vzdrževanje stanovanj ter odvzame postavka Sofinanciranje zdravstvene dejavnosti. Področje 

zdravstvenega varstva se poviša oz. uskladi na pogodbeno vrednost pri postavki 

Sofinanciranje dežurne službe v zobozdravstvu. Področje proračunske porabe Kultura, šport 

in nevladne organizacije se zniža pri postavki Obnova sakralnih objektov in spomenikov. 

Področje socialnega varstva se poviša pri postavki Regresiranje oskrbe v domovih, uskladi se 

postavka Sofinanciranje centra za otroke, mladostnike in starše na pogodbeno vrednost in 

zniža postavka Pomoč družini na domu. Na področju proračunske porabe intervencijskih 

programov in obveznosti se zniža postavka za odpravo posledic plazu v Trnovcih. 

Proračunski uporabnik režijski obrat se iz sprejetega proračuna v višini 285.111 EUR poviša 

na 285.511 EUR. Z rebalansom proračuna se uskladijo postavke: pokopališče, mrliška vežica 

ter stroški kulturne dvorane. Pojasnila je še, da se je letos prvič zgodilo, da z rebalansom 

drastično jemljemo vstran, po navadi nam je država vedno zagotovila neka dodatna sredstva, 

letos pa prvič temu ni bilo tako.  

 

Župan je besedo predal predsednici Odbora za finance, premoženje in proračun. 

Predsednica odbora Sonja Štuhec je povedala, da je Odbor za finance, premoženje in 

proračun na svoji redni seji obravnaval Rebalans proračuna za leto 2024 in sprejel sklep, da 

je Rebalans proračuna za leto 2024 primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo na občinskem 

svetu. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirko Lovrec je dejal, da je vedno manj denarja za investicije, in da so se dejansko črtali tisti 

projekti, za katere smo računali na evropska sredstva, ki pa jih ni bilo, saj ni bilo razpisov. 

 

Župan je apeliral na enormne podražitve na vseh področjih, izpostavil je šolske prevoze. Prav 

tako je izpostavil velike škode na cestni infrastrukturi ob neurjih.  

 

Sonja Štuhec je podala pobudo v zvezi s šolskimi prevozi, in sicer, da bi za šolske izlete, 

ekskurzije ipd. uporabili ta avtobus, ki ga plačuje občina.  

Župan je povedal, da je o tej tematiki na vezi z izvajalcem prevozov, podjetjem Arriva. 

Trenutno še nima konkretnih informacij, vsekakor pa se bo avtobus poskušal čim bolj 

izkoristiti s čim manjšimi dodatnimi stroški.  

 

Svetniki so si bili enotni, da je cena šolskih prevozov res visoka. Zanimala jih je tudi cena 

avtobusne karte za posameznega otroka, ki jo plača občina, in kakšna je potem specifikacija 

celotnega zneska prevozov.  

Direktorica je pojasnila, da občina ne dobi podatka o znesku cene ene vozovnice. Pojasnila 

je, da cena zajema avtobus za 12 mesecev plus šoferja. Sami kilometri za posamezni avtobus 

ne štejejo.  

Župan je dodal še, da je bilo na področju šolskih prevozov kar nekaj težav z ukinitvami 

oziroma uvedbami linij in podobno, ampak so se z usklajevanji tudi te stvari pozitivno rešile.    

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 142 
o sprejetju rebalansa proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2024 
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1. 

Sprejme se Rebalans proračuna občine Sveti Tomaž za leto 2024, ki vsebuje splošni in 

posebni del proračuna, načrt razvojnih programov, načrt ravnanja z nepremičnin 

premoženjem.   

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/5 

 

Obrazložitev Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana 

občine Sveti Tomaž v fazi osnutka je podala direktorica.  

Pojasnila je, da je pripravljen nov Odlok o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega 

sveta in župana občine Sveti Tomaž, iz razloga zmanjšanja števila prebivalcev in števila 

volivcev ter načela enakosti volilne pravice, kar pomeni enakovrednost glasu vsakega volivca. 

Pojasnila je, da ima občina trenutno veljavni odlok iz leta 2010, in da nas je država pozvala k 

spremembi, predvsem z vidika načela enakosti, saj se število volivcev spreminja. Namreč 

razmerje med oblikovanimi volilnimi enotami mora biti pod 10%. Do sedaj smo imeli 8 volilnih 

enot in v vsaki se je volil po en svetnik. S tem osnutkom se jih predlaga 6, dve volilni enoti 

smo združili, in sicer: 1. volilna enota: Senčak, Rucmanci, Mezgovci, Savci – volita se dva 

svetnika; 2. volilna enota: Trnovci, Rakovci – voli se en svetnik; 3. volilna enota: Sveti Tomaž – 

voli se en svetnik; 4. volilna enota: Zagorje, Koračice, Mala vas, Gradišče, Bratonečice – volita 

se dva svetnika; 5. volilna enota: Pršetinci, Hranjigovci – voli se en svetnik in 6. volilna enota: 

Gornji Ključarovci, Senik, Sejanci – voli se en svetnik. Osnutek odloka je bil poslan v pregled 

tudi na Ministrstvo. Pojasnila je še, da v kolikor ne bomo predlagali rešitve, bo najbrž država 

odredila eno volilno enoto za celotno občino, kjer se bo volilo 7 svetnikov. 

 

Župan je predal besedo predsedniku KVIAZ-a.  

Borut Janžekovič je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na 

svoji redni seji obravnavala to točko in sprejela sklep, da je osnutek Odloka o določitvi volilnih 

enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine Sveti Tomaž primerna podlaga za 

nadaljnjo obravnavo na občinskem svetu. 

 

Župan je dodal, da je bilo vloženega kar veliko truda, da smo našli optimalno rešitev. Namreč, 

če ne bo občina sama predlagala rešitve bo Ministrstvo odredilo 1 volilno enoto in 7 

svetnikov, kar bi zelo poseglo v pokritost vasi. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Ivan Grašič je vprašal, ali je na ta osnutek možna še kakšna sprememba? 

Župan je pojasnil, da je možen samo konkreten predlog, ki bo ustrezal pogojem enakosti. 

 

Svetniki so sicer zaznali dilemo v združitvi teh dveh volilnih enot, ampak gre za »živo« stvar, ki 

se bo sproti spreminjala, saj se število prebivalcev spreminja.  

 

Boruta Janžekoviča je zanimalo, kako pa bo z volišči in ali bodo ostala enaka. 
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Direktorica je pojasnila, da se bodo tudi volišča malo prilagodila. Eno volišče je na območju 

Občine Ormož, tako da manjše spremembe bodo. O določitvi volišč sicer odloča Občinska 

volilna komisija, vendar bo občinski svet o spremembi obveščen.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 143 
o osnutku Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine Sveti Tomaž 

 

1. 

Osnutek Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana občine 

Sveti Tomaž, je primerna podlaga za nadaljnjo obravnavo.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/6 

 

Obrazložitev Pravilnika o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja 

malega gospodarstva v občini Sveti Tomaž je podala direktorica.  

Pojasnila je, da dosedanji odlok iz leta 2015 zajema staro shemo, ki bo prenehala veljati, saj je 

bila lansko leto v Uradnem listu objavljena nova uredba komisije Evropske Unije in jo je treba 

upoštevati. Zato je bilo treba pripraviti nov pravilnik, ki se bo uporabljal od leta 2025 do 2030. 

Z novim pravilnikom se bo zadostilo ciljem in pogojem nove uredbe. V pravilniku so zajeti 

naslednji ukrepi: pospeševanja zaposlovanja, spodbujanje začetnih investicij in investicij v 

razširjanje dejavnosti ter spodbujanje sobodajalstva. Gre za iste ukrepe, kot so bili do sedaj. 

Pravilnik ima tudi finančno posledico za proračun, saj se vsako leto v proračunu zagotovijo 

sredstva za namen gospodarstva. Pojasnila je, da je bilo na pravilnik pridobljeno tudi pozitivno 

mnenje in soglasje s strani Ministrstva za finance.   

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 144 
o Pravilniku o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja malega gospodarstva 

 

1. 

Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju proračunskih sredstev za pospeševanje razvoja malega 

gospodarstva v občini Sveti Tomaž, ki je sestavni del tega sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 
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Ad/7 

 

Pri točki Imenovanje člana v svet zavoda Osnovne šole Stanka Vraza Ormož je župan predal 

besedo KVIAZ-u.  

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je pojasnil, da je komisija 

točko obravnavala na svoji redni seji. Povedal je, da je za člana/ico prispel en predlog s strani 

Nove Slovenije, in sicer za Ireno Korenčič iz Svetega Tomaža. Komisija je sprejela sklep, da je 

predlagana članica primerna kandidatka, zato predlaga občinskemu svetu, da jo potrdi.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da se ji zdi predlagana članica primerna tudi z vidika izkušenj.   

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 145 
o imenovanju člana v svet zavoda Osnovna šola Stanka Vraza Ormož 

 

1. 

V svet zavoda Osnovne šole Stanka Vraza Ormož se imenuje Irena Korenčič. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/8 

 

Obrazložitev točke Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za nakup poslovne stavbe na 

parc. 62/7 k. o. Tomaž je podala direktorica.  

Pojasnila je, da gre za stavbo na parceli 62/7 k.o. Tomaž, ki je v lasti podjetja 4A Analize in 

tekoča gnojila d.o.o. (Štefančičeva stavba). Gre za vrednost 80.000,00 EUR, kar bi plačali na 

dva obroka, in sicer 40.000,00 EUR letos in 40.000,00 EUR v naslednjem letu.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, ali je na zemljišču zraven te stavbe še kak drug lastnik, ali bi ga 

bilo možno odkupiti.  

Direktorica ja pojasnila, da je na sosednji parceli zraven te stavbe lastnik Mercator, katerega 

družbenik je oseba iz Rusije. Trenutno se ne sme poslovati z Rusijo, zaradi vojne v Ukrajini, 

zato se ne more sklepati nobenih pravnih poslov.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 146 
o sklenitvi pogodbe s podjetjem 4A Analize in tekoča gnojila d.o.o. 

 

1.  
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Župana se pooblasti za sklenitev pogodbe s podjetjem 4A Analize in tekoča gnojila d.o.o. 

Varaždinska cesta 2, 2270 Ormož za nakup poslovne stavbe na parc. 62/7 k.o. Tomaž za 

skupno vrednost 80.000,00 EUR.  

Plačilo kupnine se izvede na dva obroka in sicer v letu 2024 - 40.000,00 EUR in v letu 2025 -

40.000,00 EUR. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/9 

 

Obrazložitev točke Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za dosego javne koristi za parc. 

992/4, 994/2, 995/4, 997/3, 1001/2, 1002/5 k. o. Rucmanci je podala direktorica.  

Pojasnila je, da gre za nekaj parcel, na katerih poteka občinska cesta. Lastnica teh parcel je 

gospa Matjašič Martina. Predlaga se odkup teh parcel v skupni vrednosti 13.920,00 EUR.  

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 147 
o sklenitvi pogodbe za dosego javne koristi v k. o. Rucmanci 

 

1.  

Župana se pooblasti za sklenitev pogodbe za dosego javne koristi  s Matjašič Martino za parc. 

992/4, 994/2, 995/4, 997/3, 1001/2, 1002/5  vse k.o. Rucmanci za skupno vrednost 13.920,00 

EUR.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/10 

 

Obrazložitev točke Pooblastilo županu za sklenitev pogodbe za parc. 1206/8 k. o. Rucmanci 

je podala direktorica.  

Pojasnila je, da gre za parcelo v lasti občine, ki pa je ne rabi. Gospa je izrazila željo za odkup. 

Vrednost je 1.888,00 EUR. Ker gre kmetijsko zemljišče je potrebno nabitje na UE.  

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je sedem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 148 
o pooblastilu županu za sklenitev prodajne pogodbe 

 

1.  
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Župana se pooblasti za sklenitev prodajne pogodbe s Matjašič Martino za parc. 1206/8 k.o. 

Rucmanci za vrednost 1.888,00 EUR.  

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/11 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Mirko Lovrec je dejal, da se za vzdrževanje občinskih cest nameni kar zajeten kup denarja. 

Apeliral je na to, da se delo vedno ne izvede tako, kot bi se moralo. Sicer je velikokrat težava 

vreme, ampak se vseeno sprašuje, ali je izvajalcem to delo postranska dejavnost. Zaveda se, 

da delo ni enostavno, vendar je bistvo, da občina to pošteno plača.  

 

Lea Majcen Bratuša je izpostavila temo stare šole. Namreč šola se ruši in je nevarna. 

Predvsem jo je zanimalo, ali smo dolžni kot občina izvesti kakšen zaščitni ukrep. Mimo se 

namreč sprehajajo ljudje in otroci.  

Župan se je strinjal, da je najmanj kar lahko naredimo, da se zaščiti tisti najnevarnejši del, ki 

se ruši.   

 

Ivan Grašič je ponovno izpostavil smreke, ki segajo na cestišče pri družini Belec, Sv. Tomaž.   

 

Lea Majcen Bratuša je opozorila na nevarni izhod v Bratonečicah proti družini Cimerman. 

Prosila je, da se zadeva preveri.  

 

Ivan Grašič je izpostavil problem kanala na Sejancih, pri družini Katje Raušl. Kanal naj ne bi bil 

niti očiščen niti zamenjan, prav tako je trdil, da je premajhen. 

Župan je pojasnil, da je kanal bil očiščen s strani GD Savci. V razpravo se je vključil Igor 

Majcen, predsednik PGD Savci in pojasnil, da so kanal res očistili in uredili. Župan je aktiviral 

društvo, ki je kanal v nekaj dneh očistilo in uredilo. Jarek je skopan in propust očiščen.  

 

Ivan Grašič je nadaljeval s problematiko prometnih znakov v Mali vasi pri družini Cizerl Olge. 

Apeliral je, da se prometni znaki 30 odstranijo.  

Župan je pojasnil, da ni pristojen za odrejanje postavitve prometnih znakov. Apeliral je na to, 

da se na terenu stvari umiri, ne pa da se podpihuje sovraštvo med ljudmi. V naselju ni 

prostora za ležeče policaje. Ker pa se je gospa čutila zelo ogroženo je bilo treba sprejeti nek 

ukrep. Gospa je bila velikokrat na občini in pojasnjevala, da je zelo ogrožena, da ljudje vozijo z 

veliko hitrostjo, da se ji vozijo preko dvorišča. Prvotno je zahtevala omejitev hitrosti na 30, 

potem pa je kar naenkrat zbirala podpise za ležeče policaje. Tako to ne gre, treba je 

upoštevati neka pravila in zakone ter se držati tudi nekih dogovorov. Nalog za omejitev 

hitrosti na 30 je bil izdan s strani pristojne službe.  

 

Blanka Kosi Raušl je pojasnila, da je občinska uprava tista, ki je dolžna sprejeti vsako pobudo 

občanov in jo posredovati pristojnim osebam. V tem primeru gre za Medobčinsko upravo  v 

Ormožu, ki je pristojna za ceste. Poudarila je, da je na terenu veliko dezinformacij, in da bi 

bilo smiselno najprej poiskati resnične informacije in potem iskati krivca. O dotični situaciji je 
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povedala še, da so si krajani te vasi nasprotujoči, in da je težko najti rešitev, ki bi bila ugodna 

za vse. Treba je najti nek konsenz. Kar se tiče ležečih policajev pa veljajo določeni pogoji za 

njihovo namestitev.  

 

Borut Janžekovič je dodal, da ne more župan odgovarjati za vse te anomalije, ki jih delajo 

ljudje na terenu. Najprej se moramo tudi šoferji vzeti v red in se voziti normalno ne glede na 

znak. Lahko je postavljen znak, pa je cesta blatna in se lahko tudi pri 30 km/h odleti s ceste. 

Potrebno se je prilagoditi razmeram.  

 

Lea Majcen Bratuša je podprla že predhodno povedano, da se je smiselno o določeni zadevi 

najprej pozanimati in se seznaniti z ozadji, ter potem kritizirati in širiti dezinformacije. Vsak 

izmed nas ima namreč ogromno želj. 

 

Ivan Grašič se je zahvalil za linijo šolskega avtobusa skozi Gradišče, Zagorje.   

 

Boruta Janžekoviča je zanimalo, ali je bilo izvajalcu košnje rečeno, da je treba košnjo bankin 

dokončno opraviti. Naknadno se je namreč pokosilo in uredilo, kot je treba.  

Župan je pojasnil, da je bilo omenjeno naročeno s strani občine. Namreč izvajalec je imel 

traktor v okvari. Košnjo je potem ustrezno dokončal in uredil.  

 

Cirila Kosija je zanimalo, kako se je rešila zadeva okrog iskanja namestitve za družino v 

Koračicah, ki jim je požar uničil ostrešje hiše.  

Župan je povedal, da je družino obiskal. V stik je stopil tudi Rdeči križ Območno združenje 

Ormož. Namestitve ne rabijo, izrazila pa se je želja po zbiranju pomoči preko TRR, kar bo 

teklo preko humanitarne organizacije Rdečega križa.  

 

Igor Majcen je povedal, da se je ob cesti, iz smeri savskega ribnika do družine Branka 

Brumna, očistil jarek. Sicer ne gre za občinsko zadevo, ampak zadevo Direkcije za vode, je 

pa vseeno prosil, če se lahko vstopi v kontakt z direkcijo o nadaljevanju čiščenja, vsaj do 

družine Petrena. Namreč, če vmesni jarek ostane neočiščen se ni naredilo nič. Gre za kratek 

odsek, kjer je ozko grlo in ob večjih nalivih poplavlja.  

 

Župan je odgovoril, da se bo stopilo v kontakt in povedal, da se je pred nekaj leti že to čistilo.  

 

 

Ad/12 

 

Razno 

 

Župan je prosil Igorja Majcna za informacijo o dokončanju elektro del v Koračkem vrhu. 

Igor Majcen je povedal, da je Elektro lastnikom dostavil služnostne pogodbe za parcele, ki jih 

rabi Elektro za predelavo priključkov. Nima sicer točnih informacij, vendar nekaj pogodb še 

manjka. Pojasnil je, da ena ključnih pogodb najbrž ne bo podpisana, kar pomeni, da je treba 

najti ustrezno rešitev - ustvariti ozko grlo in narediti priključitev pred to parcelo. Kar pomeni, 

da potem nadaljevanje tega izvoda odpade. Izvod, ki prihaja iz transformatorske postaje pri 

smučišču se bo potem zaključil od družine Vogrinec naprej cca 50 m na desni strani. Torej, 

ker ni vseh služnosti ni pogojev za pričetek del. Preučujejo se možne rešitve.  
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Ivana Grašiča je zanimalo, ali se lastnika, ki ne želi podpisati, ne da razlastniniti, saj namreč 

ovira marsikatero delo.  

Župan je pojasnil, da se je tudi občina želela pogovarjati in poiskati ustrezne rešitve okrog 

lastništva, zaradi ureditve ceste, ampak žal ni bilo posluha.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 20:10. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Blanka KOSI RAUŠL        Mirko CVETKO 
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OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 14. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 139 je realiziran.  

2. Sklep št. 140 je realiziran.  

3. Sklep št. 141 je  fazi realizacije.  

4. Sklep št. 142 je v fazi realizacije. 

5. Sklep št. 143 je v fazi realizacije. 

6. Sklep št. 144 je v fazi realizacije.  

7. Sklep št. 145 je realiziran. 

8. Sklep št. 146 je realiziran.  

9. Sklep št. 147 je realiziran.  

10. Sklep št. 148 je v fazi realizacije.  

 

 

 

 

 

 

Sveti Tomaž, 21. 10. 2024       OBČINSKA UPRAVA 


